
GENERALFORSAMLING DEN 18. FEBRUAR 2O2O

SÅ ER DET IGEN TID TIL AT AFLÆGGE ÅRSBTNTTNING FOR MORSø SENIORIDRÆT FOR ÅRTT ZOTS.

2019 vAR ocsÅ oer ÅR HvoR vr MrsrEDE LErF KrRK, oG vr vrL FRA BESTvRELSENs stDE GERNE MED sroR
TAKNEMMELIGHED SIGE TAK FOR HANS HJÆLPSOMHED, VENLIGHED, LUNE OG HANS STORE ARBEJDE FOR

vonsØ SENIoRtDRÆT. vt SAVNER LEtF oG vtL GERNE UDTALE ETÆRET vÆRE LEtF's MtNDE.

FoRENTNGEN HAR 256 MEDLEMMER,63 MÆND oc 193 KVINDER. DER ER EN DEL MEDLEMMEn sou cÅn
TIL FLERE AKTIVITETER. FORENINGEN TILBYDER SOM SIDST: PETANQUE, KROKET, SENIORDANS,

GYMNASTIK, KROLF OG STAVGANG. FORENINGEN KøRER I EN STILLE OG ROLIG GÆNGE, OG DET GøR DEN

KUN FORDI DER ER MANGE ENGAGEREDE MEDLEMMER, SOM TAGER SIG AF DE FORSKELLIGE AKTIVITER

OG DEN DAGLIGE DRIFT, MEN VI KUNNE GODT BRUGE NOGLE FLERE MEDLEMMER.

JEG HAR MODTAGET EN ORIENTERING FRA DE FORSKELLIGE KONTAKTPERSONER, SOM JEG KORT VIL

GENNEMGÅ HER.

VISTARTER MED PETANQUE OG HER ER KONTAKTPERSONEN EWALD KJELDSTRUP.

DER HAR VÆRET EN DEL AKTIVITER FOR PETANQUE. DET STARTEDE IvEo TonÅRSSTÆVNET DEN 13. APRIL

MED 112 DELTAGERE I TIruT TONÅRSVEJR. DER VAR ET INTERNT STÆVNE DEN 22. JULI MED 60 DELTAGERE I

REGNVEJR, MEN ALLE TOG DET MED GODT HUMøR. DER VAR GRILFEST DEN 2. AUGUST MED 61

DELTAGERE. EN HYGGELIG AFTEN HVOR MAN VAR HELDIG MED GODT VEJR.

DER BLEV AFHOLDTE MORSø MESTERSKAB I SAMARBEJDE MED SYDMORS PETANQUE DEN 16 AUGUST

MED 61 DELTAGERE. VINDER BLEV KAMMA HAUNSTRUP.

ISOMMERTURNERINGEN DELTOG VI MED 10 HOLD, INGEN DELTOG I FINALESTÆVNET IAALBORG, FOR

oÅRttcr, oer vÅ vt GøRE BEDRE t zozo.

EPTERÅRSSTTVNET DEN l SEPTEMBER MED 110 DELTAGERE, STÆVNET BLEV RIGTIG GODT MODTAGET AF

ALLE, OG DET ER DEJLIGT MED POSITIV TILBAGEMELDING.

DER VAR JULEPETANQUE DEN 2. DECEMBER MED 64 DELTAGERE. DER VAR ÆNDER OG VIN I PRÆMIER. TIL

MTDDAG vAR DER srLD oG ttÅruoruRoDER, EN RTGTTG GoD DAG.

r DEcEMBER wrÅruro vAR DER EN sroR REpARATToN pÅ rLusHusET. DER vaR RÅo r rRÆvÆRKET. EN TAK

TIL ALLE FRA PETANGUDVAGET, DE ER VILLIG TIL AT GIVE EN HÅru0 MED VED STÆVNER oG PLEJE AF HUS

OG BANER.

FOR KROKET ER DET POULV. ANDERSEN DER ER KONTAKTPERSON.

KRoKET FrK r JANUAR NyE sprLLEREKvrsrrrER, HVTLKET ocsÅ vnn ILTRÆNGT.

DEN 6. MARTS HAR VI AFHOLDT STÆVNE MED 30 DELTAGERE, HERAF 16 UDEFRA. DEN 4. JUNI MED 34

DELTAGERE, HVORAF 16 KOM UDEFRA. DEN 2. OKTOBER MED 25 DELTAGERE, HVORAF 7 KOM UDEFRA.



KROKET HAR DELTAGET I FøLGENDE STÆVNER.

DEN 6. APRIL I VORUPøR MED 3 DELTAGERE. DEN 4. MAJ I SNEDSTED MED 12 DELTAGERE. DEN 16. MAJ I

ROSLEV MED 12 DELTAGERE. DEN 22. JUNI I STENBJERG MED 2 DELTAGERE. DEN 24. JULI I HUNDBORG

MED 7 DELTAGERE OG DEN 22. AUGUST I NORS MED 5. DELTAGERE.

DER BLEV AFHOLDT SOMMERFEST SAMMEN MED KROLF DEN 17. AUGUST MED 31 DELTAGERE. I MORSø

SENIORIDRÆTS JULEFROKOST DEN 7 DECEMBER DELTOG DER CA. 20 MEDLEMMER FRA KROKET. KROKET

AFHOLDT DERES EGEN JULEHYGGE DEN 1.7 DECEMBER MED 32 DELTAGERE.

DER HAR I ÅRTE LøB VÆRET CA. 2550 SOM HAR SPILLET KROKET, OG I DAG ER DER CA. 36 AKTIVE

MEDLEMMER.

OGSÅ HER SKAL DER FRA KROKETUDVALGET LYDE EN TAK FoR DET GoDE HUMøR oG HJÆLPSoMHED NÅR

DER ER BRUG FOR DET.

SENIORDANS OG HER ER DET INGRID DAUGAARD DER ER KONTAKTPERSON.

DER ER I DAG CA. 55 MEDLEMMEER TIL SANIORDANS. OG DANSERNE HAR DELTAGET I FORSKELLIGE

ARRANGEMENTER ILøBET AF ÅRET.

DANSENS DAG MED SPISNING BLEV AFHOLDT I GLYNGøRE. OG SÅ HNN MAN DELTAGET I SOMMERDANS I

GLYNGøRE, BALLING OG SKIVE. REGION VIBORG HAR AFHOLDT ET WEEKENDARRANGEMENT MED OPHOLD

oG DANs pÅ prrue ruHus.

SOMMERAFSLUTNINGEN VAR I NYKøBING HALLEN MED KAFFE TIL 34 PERSoNER. DER VAR JULEKAFFE I

KLUBHUSET MED 35 DELTAGERE.

sÅ rR vr ruÅrt trr- cvvtruasrtrre ru Hvon rcnneru rurrsrru rR rorurl«prRsotrt.

GyMNASTTKKEN ER rNDE r EN GoD GÆNGE MEN MED LrDT TTLBAGEGANG r ANTAL cyltruasre R. pÅ

MANDAGSHOLDET ER DE 55 GYMNASTER OC PÅ oNSDAGSHoLDET ER DER 68 GYMNATER. DER ER ENKELTE

soru cÅn pÅ aecce HoLD.

VINTERSÆSONEN SLUTTES AF MED KAFFE OG LAGKAGE I KLUBHUSET. DER FORTSÆTTES MED

SoMMERGyMNASTTKKEN DoG MED FERIE r.tur-r naÅnro.

KROLF HER ER KONTAKTPERSONEN ELLY NEDERGAARD.

SOMMEREN 2019 GIK RIGTIG GODT. DER SPILLES TIRSDAG EFTERMIDDAG FRA KL. 14.16 KUN AFBRUDT AF

EN LrLLE KAFFEpAUSE. DER ER EN 8-10 SpTLLERE HVER GANG oG HER sÆTTER MAN sroR pnts pÅ oer
SOCIALE SAMVÆR.

DER VAR AFSLUTNING SIDST I SEPTEMBER OG STARTES DER IGEN TIL APRIL, OG ER DER NOGLE DER HAR

LYST TIL AT VÆRE MED, ER DE HJERTELIG VELKoMMEN. DER ER ALTID KAFFE pÅ TaruoEN.

STAVGANG.

UD FRA MEDLEMSLISTERNE KAN JEG SE, AT DER KUN ER 6- 7 MEDLEMMER SOM DELTAGER IAKTIVITETEN.



2019. vAR ET GoDT Ån ron BESTyRELSEN. DER HAR vÆRET AFHoLDT 9 oRDINÆRE BEsTyRELSESMøDER.

AF CIRKA 2 TIMERS VARIGHED. DER HAR VÆRET ARBEJDET MED DE FORESKELLIGE ARRANGEMENTER,
pRocRAMMER, TNDByDELSER oc HJEMMESTDE oG rr. BENT LUND srÅn ron MEDLEMSKARToTEKET, soM
DER EFTERHÅruoe ru ER KoMMET swR pÅ. vr HAR FoRSøGT AT TNDsAMLE MEDLEMMERNEs E-MAIL

ADRESSER. DET ER vED AT LyKKEDES FoR ALLE DEM DER rn pÅ rurrrrt, sÅ DET vARER IKKE I-ÆNGE FøR

FoRENTNGEN KAN KoNTAKTE MEDLEMMERmT pÅ uat.

r BESWRELSESMEDLEMMER DELTOG I SENIORSTAFETTEN I HVIDBJERG HALLEN. DER VAR STORT TNTUUØOT

OG STOR INTERESSE, SÅ STaTETTEN ER EN GOD MULIGHED FoR nT TonsØcE AT HVERVE NYE

MEDLEMMER.

SÅ VAN DER GENERALFORSAMLINGEN DEN 19. FEBRUAR 2019 MED ET FINT FREMMøDE.

I 2018 vAR DER IKKE SoMMERUDFLUGT pÅ e nuruo AF FoRENTNGENS JUBr-ÆuMsFEsr t tuwt rvrÅrue D. MEN

I2OL9 VAR VI ICTru PÅ UDFLUGT. DENNE GANG STARTEDE VI MED AF DRIKKE VORES MEDBRAGTE KAFFE

VED BORGVOLD IVIBORG I REGNVEJR, HELDIGVIS KUNNE VI SIDE ITøRVEJR. HEREFTER KøRTE VITIL

HADSUND, HVoR vr FrK EN GoD MTDDAc pÅ «norru. sÅ e rrc TUREN TrL sALTcENTRET I MARIAGER, ALT I

ALT EN GoD DAG, vt vAR HJEMME IGEN vED GoDT sprsETtD. DER vAR KUN 54 DELTAGERE pÅ ruRe ru, ogt
VAR FÆRRE END TIDLIGERE.

SÅ VRN DER JULEFROKOSTEN DEN 5. DECEMBER 2019 MED 110 DELTAGERE. SoM SÆDVANLIG EN GoD

DAG MED MAD, MUSIK OG DANS.

sÅ HÅsrn JEG r ENGANG TMELLEM KTGGER pÅ roRErurruGENs HJEMMESTDE. HAR r rKKE ADREsSEN ER DET:

MORSO-Sr.DK.

TIL SLUT VIL JEG GERNE SIGE TAK TIL ALLE DE DER GøR ET STORT STYKKE ARBEJDE FoR FoRENITGEITI, gÅoE

UDE OG INDE MED RENGøRING, MALING oG REPARATIoNER M.M. DERES ARBEJDE ER MED TIL, AT DER

ALTID sER pÆNT oG GoDT uD oG AT FoRENTNGEN KAN rønr pÅ DET AKTIvITETSNTvEAU DER BLtvER LAGT

FOR DAGEN.

LIGELES EN STOR TAK TIL BESTYRELSEN SOM ALTID MøDER OP TIL DE FORSKELLIGE MøDER OG

ARRANGEMENTER. TAK FOR DET.

/3/A btil g"
SOLVEIG HANSEN, FOR



TILUEG TIL BERETNINGEN FOR 2019.

PÅ ET BESTYRELSESMøDEI2OT7, BLEV DET BESLUTTET, AT MAN FREMADRETTET, BL.A. pÅ Tru

HENVENDELSE FRA DE FoRSKELLTGE KoNTAKTpERSoNERNE, vtLLE AFHoLDE rr ÅRltet FÆLLESMøDE.

DETTE MøDE BLEV AFHOLDT DEN 29. OKTOBER 2019.

MANGE EMNER BLEV BERøRI

BL.A. KoMMUNENS BRUG AF ounÅorr,

DIVERSE REPARATIONER,

RENGøRING OG VASK,

SAMT UDARBEJDELSE AF RETNtNGSLTNTER FOR LÅtrt/UOlrur AF KLUBHUSET.
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